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Incheiat astazi 31.01.2012 orele 1400, cu ocazia sedintei ordinare a 
Consiliului Local al municipiului Rm. Sarat. 

Astazi, data de mai sus, prin Dispozitia nr.84/19.01.2012 a primarului 
municipiului Rm. Sarat, a fost convocata sedinta ordinara a Consiliului Local 
al municipiului Rm. Sarat. 

La lucrarile sedintei ordinare au fost prezenti 19 consilieri locali, din 
totalul celor 19 consilieri din componenta Consiliului Local.  
 La sedinta, participa, fara drept de vot d-na Dogarescu Daniela, 
secretarul municipiului. 
 De asemenea, mai participa in calitate de invitati d-na Vagyas Davidoiu 
Manuela - director Administratie Publica Locala, dl.Fortu Macovei - director 
economic, d-ra Horohai Georgiana – consilier juridic, d-na Pascu Elena, sef 
serviciu impozite si taxe, dl.Toader Dumitru referent de specialitate, 
reprezentanti mass – media locala. 
 Proiectul ordinii de zi al sedintei de lucru ordinare a fost adus la 
cunostinta publica in termen legal de catre secretarul municipiului, prin 
intermediul presei locale si al paginii de internet si cuprinde urmatoarele 
proiecte de hotarare: 
I. Proiect de hotarare privind acordarea titlului de „Cetatean de onoare” al 
Municipiului Rm. Sarat d-lui dr. Nicolau Alexandru Eugen si post – mortem   
d-lui dr.Nicolau Hristu 
II. Proiect de hotarare privind actualizarea cu rata inflatiei a nivelului taxelor 
locale pentru inchirierea si concesionarea terenurilor proprietate privata a 
Municipiului Rm. Sarat si a tarifului de utilizare a zonei strazilor, precum si 
mentinerea pretului contavalorii tichetelor de parcare si a abonamentelor 
stabilite prin HCL nr.111/27.05.2011 
III. Proiect de hotarare pentru revocarea HCL nr.213/22.12.2011 privind 
achizitionarea unui autogreder de catre Administratia Domeniului Public Rm. 
Sarat   
IV. Proiect de hotarare privind aprobarea prelungirii unor contracte de 
inchiriere pentru terenuri si spatii cu alta destinatie decat cea de locuinta 
proprietate privata a Municipiului Rm. Sarat  
V. Proiect de hotarare privind repartizarea unei locuinte sociale situata in  
Municipiul Rm.Sarat, strada Horia nr.50 
VI. Proiect de hotarare privind modificarea structurii functiilor publice din 
cadrul aparatului de specialitate al Primarului municipiului Rm. Sarat ca 
urmare a promovarii intr-un grad profesional superior a unor functionari 
publici 
VII. Proiect de hotarare privind modificarea structurii functiilor publice din 
cadrul Serviciului Public Comunitar Local de  Evidenta Persoanelor Rm. Sarat 
ca urmare a promovarii intr-un grad profesional superior a unui functionar 
public 
VIII. Proiect de hotarare privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal, a 
Planului Urbanistic de Detaliu  si a Regulamentelor de Urbanism aferente, 
pentru lucrarile de extindere locuinta parter si magazie de depozitat masini – 
unelte, situate in municipiul Rm. Sarat  
IX. Proiect de hotarare privind aprobarea Regulamentului local de implicare a 
publicului in elaborarea sau revizuirea planurilor de urbanism si amenajarea 
teritoriului  



X. Proiect de hotarare privind aprobarea atribuirii de noi denumiri unitatilor de 
invatamant preuniversitar de stat propuse sa functioneze in anul scolar 2012 – 
2013 in Municipiul Rm. Sarat  
XI. Proiect de hotarare privind incetarea functionarii ca unitati de invatamant a 
Gradinitei cu Program Normal Nr.3 si Gradinitei cu Program Normal Nr.7 prin 
reorganizarea retelei scolare prin comasarea prin absorbtie a acestora cu 
Gradinita cu Program Prelungit Nr.2 
XII. Proiect de hotarare privind aprobarea organizarii retelei scolare a unitatilor 
de invatamant preuniversitar de stat din Municipiul Rm. Sarat pentru anul 
scolar 2012 – 2013 
XIII. Proiect de hotarare pentru revocarea HCL nr.214/22.12.2011 privind 
organizarea (prin comasare) a Şcolii cu clasele I-VIII  Nr.2 Rm. Sarat cu 
Gradinita cu Program Normal Nr.4 Rm. Sarat 
XIV. Proiect de hotarare privind darea in administrare pe termen limitat catre 
Administratia Domeniului Public Rm. Sarat a terenului proprietate publica a 
municipiului Rm. Sarat, cu destinatia de cimitir uman situat in Rm. Sarat, str. 
Cpt. Rosca Nicolae nr.1A 
XV. Proiect de hotarare privind vanzarea  catre SC EDYDOR COM SRL – 
reprezentata prin dl. Morogan Teodor Dorinel a terenului proprietate privata a 
municipiului Rm. Sarat in suprafata de 21,84 mp, reprezentnd teren – cota 
indiviza aferenta spatiului comercial situat in B-dul Digului, bl.16A, parter 
XVI. Proiect de hotarare privind vanzarea (cu drept de preemtiune) catre dl 
Turcu Cristinel a terenului proprietate privata a municipiului Rm. Sarat, 
concesionat in vederea construirii unei locuinte proprietate personala, situat in 
cartierul Bariera Focsani – parcela 94 
XVII. Proiect de hotarare privind delegarea directa, prin concesiune a gestiunii 
activitatii de administrare a parcarilor de resedinta din Municipiul Rm. Sarat 
catre SC ACVATERM SA Rm. Sarat  
XVIII. Proiect de hotarare privind incheierea actului aditional nr.3 la contractul 
de concesiune nr.4310/03.05.2005 avand ca obiect exploatarea serviciului 
public de salubrizare al Municipiului Rm. Sarat 
XIX. Alte probleme ale activitatii curente 
 Lucrarile sedintei sunt deschise de care d-na Dogarescu Daniela, 
secretarul municipiului, care anunta ca sedinta este legal constituita, fiind 
convocata in termen legal prin dispozitia domnului primar, apoi anunta 
cvorumul sedintei. 

D-na secretar: „Buna ziua domnilor consilieri. Din numarul total de 19 
membri ai Consiliului Local sunt prezenti 19 consilieri.” 

Se supune aprobarii plenului Consiliului Local procesul verbal al sedintei 
ordinare din data de 22.12.2012, cu mentiunea ca acesta a fost semnat de 
catre presedintele de sedinta si secretarul municipiului, proces verbal postat si 
pe site-ul Primariei municipiului Rm. Sarat, judetul Buzau. 

Cu 15 voturi pentru si 1 abtinere (dl. Tociu), domnii consilieri aproba 
procesul verbal al sedintei ordinare din data de 22.12.2011, in forma 
prezentata. 

In continuare, d-na Dogarescu Daniela, secretarul municipiului 
adreseaza rugamintea d-lui Manzala Alexandru, presedintele de sedinta sa 
preia conducerea lucrarilor. 

Dl consilier Minzala Alexandru, presedintele sedintei: 
„Buna ziua si bine ne-am reintilnit. Supun votului dumneavoastra cele 

18 puncte de pe ordinea de zi. 
Cine este pentru aprobarea ordinii de zi?” 
Cu unanimitate de voturi, domnii consilieri aproba ordinea de zi. 

In continuare, dl consilier Minzala Alexandru, presedintele sedintei supune 
discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind acordarea titlului de 



„Cetatean de onoare” al Municipiului Rm. Sarat d-lui dr. Nicolau Alexandru 
Eugen si post – mortem   d-lui dr.Nicolau Hristu 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 16 voturi pentru. 

In continuare, dl consilier Minzala Alexandru, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind actualizarea 
cu rata inflatiei a nivelului taxelor locale pentru inchirierea si concesionarea 
terenurilor proprietate privata a Municipiului Rm. Sarat si a tarifului de 
utilizare a zonei strazilor, precum si mentinerea pretului contavalorii tichetelor 
de parcare si a abonamentelor stabilite prin HCL nr.111/27.05.2011 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 16 voturi pentru. 

Intra in sala dl. Lastun 
In continuare, dl consilier Minzala Alexandru, presedintele sedintei 

supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare pentru revocarea 
HCL nr.213/22.12.2011 privind achizitionarea unui autogreder de catre 
Administratia Domeniului Public Rm. Sarat   

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 17 voturi pentru. 

In continuare, dl consilier Minzala Alexandru, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind aprobarea 
prelungirii unor contracte de inchiriere pentru terenuri si spatii cu alta 
destinatie decat cea de locuinta proprietate privata a Municipiului Rm. Sarat 

Dl presedinte solicita avizul comisiei. Presedintele comisiei juridice 
precizeaza ca s-a omis discutarea acestui proiect de hotarare in cadrul 
comisiei, insa il vor discuta in pauza. 

Dl presedinte precizeaza ca va supune plenului acest proiect de hotarare 
dupa ce va avea avizul comisiei, respectiv dupa discutarea acestuia in pauza. 

In continuare, dl consilier Minzala Alexandru, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind repartizarea 
unei locuinte sociale situata in  Municipiul Rm.Sarat, strada Horia nr.50 

Dl Pascalin precizaea ca acele locuinte nu au adresa Horia 50, ci str. Ion 
Mihalache nr.50. Considera ca aceasta greseala trebuia indreptata in urma 
recensamantului populatiei. 

Dl viceprimar mentioneaza ca acest imobil este preluat de la Grupul 
Scolar Industrial cu aceasta adresa. 

Intra in sala dl Tronaru si dl Iuga. 
Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 

supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 19 voturi pentru. 
In continuare, dl consilier Minzala Alexandru, presedintele sedintei 

supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind modificarea 
structurii functiilor publice din cadrul aparatului de specialitate al Primarului 
municipiului Rm. Sarat ca urmare a promovarii intr-un grad profesional 
superior a unor functionari publici 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 19 voturi pentru. 

In continuare, dl consilier Minzala Alexandru, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind modificarea 
structurii functiilor publice din cadrul Serviciului Public Comunitar Local de  
Evidenta Persoanelor Rm. Sarat ca urmare a promovarii intr-un grad 
profesional superior a unui functionar public 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 19 voturi pentru. 

In continuare, dl consilier Minzala Alexandru, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind aprobarea 



Planului Urbanistic Zonal, a Planului Urbanistic de Detaliu  si a 
Regulamentelor de Urbanism aferente, pentru lucrarile de extindere locuinta 
parter si magazie de depozitat masini – unelte, situate in municipiul Rm. Sarat  

Dl. Sofronie atrage atrentia asupra faptului ca in titlu trebuie facuta o 
modificare, restectiv „constructie magazie”. 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 19 voturi pentru. 

In continuare, dl consilier Minzala Alexandru, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind aprobarea 
Regulamentului local de implicare a publicului in elaborarea sau revizuirea 
planurilor de urbanism si amenajarea teritoriului  

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 19 voturi pentru. 

In continuare, dl consilier Minzala Alexandru, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind aprobarea 
atribuirii de noi denumiri unitatilor de invatamant preuniversitar de stat 
propuse sa functioneze in anul scolar 2012 – 2013 in Municipiul Rm. Sarat  

Dl Sofronie considera ca ar fi trebuit sa se renunte la numele scolilor, 
acestea sa primeasca doar numele unor personalitati. 

Dl Minzala precizeaza ca prin renuntare la aceste numere se creeaza 
deruta in randul publicului. 

Dl viceprimar mentioneaza ca solicitarea renuntarii la aceste numere ar 
fi trebuit sa vina de la scoli, insa multe dintre ele nu vor sa renunte la numere. 

Dl Sofronie arata ca la Liceul Vlahuta s-a discutat revenirea la vechea 
titulatura. 

D-na Coman precizeaza ca in conformitate cu legislatia in vigoare scolile 
pot opta atat pentru mentinerea numerelor cat si pentru cea a numelor. 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 19 voturi pentru. 

In continuare, dl consilier Minzala Alexandru, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind incetarea 
functionarii ca unitati de invatamant a Gradinitei cu Program Normal Nr.3 si 
Gradinitei cu Program Normal Nr.7 prin reorganizarea retelei scolare prin 
comasarea prin absorbtie a acestora cu Gradinita cu Program Prelungit Nr.2 

Dl viceprimar arata ca la nivelul municipiului Rm. Sarat a fost 
constituita o comisie din directorii institutiilor de invatamant si consilieri locali, 
comisie ce va lua hotarari in cunostinta de cauza in ceea ce priveste 
organizarea invatamantului. 

Dl Florescu precizeaza ca trebuie facute aceste comasari in interesul 
elevilor si parintilor. 

 Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 19 voturi pentru. 

In continuare, dl consilier Minzala Alexandru, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind aprobarea 
organizarii retelei scolare a unitatilor de invatamant preuniversitar de stat din 
Municipiul Rm. Sarat pentru anul scolar 2012 – 2013 

Dl Manzala arata ca la licee nu se mai precizeaza profilul. Considera ca 
lumea va fi derutata. 

Dl viceprimar precizeaza ca lumea se va informa si va sti. 
Sl Sofronie mentioneaza ca reforma s-a incheiat prin schimbarea 

titulaturilor unitatilor de invatamant. 
Dl Ambrinoc arata ca aceste schimbari implica cheltuieli materiale foarte 

mari pentru administratiile locale. 
Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 

supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 19 voturi pentru. 



In continuare, dl consilier Minzala Alexandru, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare pentru revocarea 
HCL nr.214/22.12.2011 privind organizarea (prin comasare) a Şcolii cu clasele 
I-VIII  Nr.2 Rm. Sarat cu Gradinita cu Program Normal Nr.4 Rm. Sarat 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 19 voturi pentru. 

In continuare, dl consilier Minzala Alexandru, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind darea in 
administrare pe termen limitat catre Administratia Domeniului Public Rm. 
Sarat a terenului proprietate publica a municipiului Rm. Sarat, cu destinatia 
de cimitir uman situat in Rm. Sarat, str. Cpt. Rosca Nicolae nr.1A 

Dl Florescu considera ca perioada pentru care se da in administrare este 
foarte scurta . Ar trebui marita la 10 ani. 

Dl Manzala precizeaza ca s-a propus aceasta perioada pentru ca nu 
exista carte funciara. Dupa ce va fi intocmita se va mari perioada. 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 19 voturi pentru. 

In continuare, dl consilier Minzala Alexandru, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind vanzarea  
catre SC EDYDOR COM SRL – reprezentata prin dl. Morogan Teodor Dorinel a 
terenului proprietate privata a municipiului Rm. Sarat in suprafata de 21,84 
mp, reprezentnd teren – cota indiviza aferenta spatiului comercial situat in B-
dul Digului, bl.16A, parter 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 19 voturi pentru. 

In continuare, dl consilier Minzala Alexandru, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind vanzarea (cu 
drept de preemtiune) catre dl Turcu Cristinel a terenului proprietate privata a 
municipiului Rm. Sarat, concesionat in vederea construirii unei locuinte 
proprietate personala, situat in cartierul Bariera Focsani – parcela 94 

Dl Tociu precizeaza ca din titlu ar trebui sa dispara sintagma „cu drept 
de preemtiune” 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 19 voturi pentru. 

In continuare, dl consilier Minzala Alexandru, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind delegarea 
directa, prin concesiune a gestiunii activitatii de administrare a parcarilor de 
resedinta din Municipiul Rm. Sarat catre SC ACVATERM SA Rm. Sarat  

Dl viceprimar propune ca acest regulament sa fie discutat articol cu 
articol avand in vedere faptul ca va produce efecte juridice. Precizeaza ca a 
avut intalnire cu reprezentantii Asociatiilor de Proprietari, au fost inmanate 
niste chestionare si in baza acestora a fost redactat Regulamentul. 

Dl Horjea arata ca in comisia juridica s-au stabilit niste amendamente la 
acest regulament. Mentioneaza ca cererile trebuie inregistrate la ACVATERM si 
nu la Asociatiile de Proprietari. Intr-adevar au fost primite si de Asociatiile de 
Proprietari dar atunci cand administrarea parcarilor se afla in obiectul de 
activitate al ADP, avand in vedere distanta mare pana la sediul acestei 
institutii. Mai arata ca nu este nevoie ca repartizarea locurilor de parcare sa se 
faca de operator impreuna cu Asociatia de Proprietari. Operatorul poate rezolva 
aceasta problema singur. 

Dl viceprimar considera ca aceste repartizari trebuie facute impreuna cu 
Asociatiile de Proprietari. 

Dl Florescu arata ca repartizarea trebuie facuta in ordinea inregistrarii 
cererilor. 



Dl Horjea precizeaza ca este de acord ca aceste repartitii sa se faca de 
catre operator impreuna cu Asociatiile de Proprieari, astfel: 
- in ordinea cronologica a inregistrarii cererilor, in situatia in care sunt mai 
putine solicitari decat locuri de parcare 
- prin tragere la sorti daca numarul cererilor este mai mare decat numarul 
locurilor de parcare 

Dl Iuga arata ca operatorul trebuie sa asigure locuri de parcare pentru 
toti locatarii. Considera ca trebuie infiintate parcari de resedinta doar acolo 
unde se pot asigura locuri de parcare pentru toti locatarii. 

Dl Manzala precizeaza ca se vor pune la dispozitie locuri suficiente de 
parcare. 

Dl Pascalin mentioneaza ca ar fi corect sa se faca licitatii acolo unde sunt 
mai putine locuri de parcare decat solicitari. Recomanda sa se ia legatura cu 
Primaria Moinesti, care au un sistem pus la punct privind inchirierea 
domeniului public. 

Dl Florescu arata ca vor fi mari probleme acolo unde sunt mai putine 
locuri de parcare decat numarul de solicitari. Considera ca repartizarile trebuie 
facute cu ajutorul Asociatiilor de Proprietari si doar acolo unde exista 
suficiente locuri de parcare.  

Dl Manzala precizeaza ca repartizarile trebuie sa se faca in ordinea 
cronologica a inregistrarii cererilor, iar acolo unde nu susnt suficiente locuri de 
paracare sa se faca licitatii. 

Dl Tociu considera ca cei care locuiesc in zona trebuie sa aiba prioritate. 
Domnia sa crede ca cea mai corecta propunere este cea potrivit careia 
repartizarile trebuie sa se faca in ordinea cronologica a inregistrarii cererilor, 
iar acolo unde nu susnt suficiente locuri de paracare sa se faca licitatii. 

Dl viceprimar mantioneaza ca se incearca mentinerea unei discipline 
privind amenajarea acestor parcari. In principal au fost realizate suficiente 
locuri de parcare astfel incat sa nu fie discutii. 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 19 voturi pentru, cu 
urmatoarele amendamente: 
Art.2. Cererile se inregistreaza la operatorul de parcari (SC ACVATERM SA), 
care le centralizeaza si dispune atribuirea locurilor de parcare in conditiile in 
care sunt indeplinite toate cerintele care sunt trecute in regulament 
Art.3. Distribuirea locurilor de parcare se face de catre operatorul de parcari 
strabilit prin hotararea consiliului local din data de 31.01.2012, impreuna cu 
Asociatia de Proprietari 
Art.7. se completeaza : in situatia in care sunt mai putine locuri de parcare 
decat solicitari, atribuirea acestora se va face prin licitatie publica 
Art.16. Operatorul are urmatoarele obligatii: 
a) sa instaleze in fiecare parcare de resedinta panouri de afisaj care sa cu 
prinda informatii despre operator, adresa, telefon contact 
b) sa marcheze si sa inscriptioneze fiecare loc de parcare cu numarul 
autorizatiei; 
c) sa confectioneze si sa instaleze un dispozitiv unic de blocare pe cheltuiala 
chiriasului la un pret de producator 
Art.17 (fost art.16) se modifica in sesnsul ca gestionarea activitatii din parcarile 
de resedinta se face de catre operatorul de parcari stabilit prin hotararea 
consiliului local, fara a fi implicate asociatiile de proprietari  

Dl Manzala, presedintele sedintei propune suspendarea discutiilor 
pentru 10 minute. 

Lucrarile plenului Consiliului Local sunt reluate, dl presedinte supune 
atentiei Proiectul de hotarare privind aprobarea prelungirii unor contracte de 



inchiriere pentru terenuri si spatii cu alta destinatie decat cea de locuinta 
proprietate privata a Municipiului Rm. Sarat. 

Dl Tociu atrage atentia supra faptului ca proiectul de hotarare nu a fost 
discutat in comisia juridica si nu poate fi dezbatut. 

Dl Radu, presedintele comisiei juridice precizeaza ca proiectul a fost 
dezbatut in comisie si avizat cu unanimitate de voturi. 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 15 voturi pentru, 3 abtineri (dl. 
pascalin, dl.Florescu si d-na Coman) si 1 vot impotriva (dl. Tociu) . 

In continuare, dl consilier Minzala Alexandru, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind incheierea 
actului aditional nr.3 la contractul de concesiune nr.4310/03.05.2005 avand 
ca obiect exploatarea serviciului public de salubrizare al Municipiului Rm. 
Sarat 

Dl Manzala precizeaza ca legislatia mediului impune selectia si reciclarea  
gunoiului menajer, iar ADP nu poate face acest lucru. 

Dl viceprinar arata ca in prezent Primaria plateste sume foarte mari 
pentru cantitatile de deseuri nereciclate. Platformele trebuie amenajate astfel 
incat deseurile sa poata fi reciclate. 

Dl Horjea intreaba cine va suporta costurile. 
Dl viceprimar precizeaza ca populatia va fi cea care va suporta aceste 

costuri, in baza notei de fundamentare. 
Dl Florescu arata ca activitatea de selectie a gunoiului nu se poate face 

oricum. Sunt costuri care se echilibreaza, pe care administratia nu le poate 
suporta. Legislatia nu este permisiva si daca si colectarea ar fi facut-o acelasi 
operator, atunci costurile ar fi fost mai mici. 

Dl Tociu considera ca este mai indicat ca si colectarea sa se faca de catre 
un operator, decat de catre ADP, costurile ar fi mai mici. 

Dl Horjea precizeaza ca populatia nu va fi multumita daca va trebui sa 
plateasca un tarif mai mare la gunoi. Domnia sa mentioneaza ca in anul 2010 
cand s-a marit pretul la gunoi, atunci s-a marit si chiria la containere. Propune 
ca aceasta din urma sa fie considerata taxa de mediu, sa se regaseasca in 
pretul gunoiului. 

Dl Iuga arata ca in sedinta anterioara, Consiliul Local si-a dat acordul 
privind incheierea acestui act aditional, care este benefic si singura solutie 
avand in vedere legislatia actuala. 

Dl viceprimar mentioneaza ca in momentul in care se va prezenta baza 
de calcul pentru pretul gunoiului, atunci se va instiinta populatia. Arata ca, 
asa cum este normal curatenia costa. 

Dl Manzala considera ca in momentul in care vor prezenta tariful atunci 
acesta trebuie negociat la sange, inainte de a se semna contractul. Nu se poate 
face mai mult decat atat. 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 19 voturi pentru. 

Se trece la discutarea ultimului punct al ordinii de zi Alte probleme ale 
activitatii curente. 

Dl Alexandrescu propune decalarea orei sedintei Consiliului Local ce va 
avea loc in data de 03.02.2012 de la ora12 la ora 14. Se supune la vot si se 
aproba cu unanimitate. 

In continuare, dl Manzala prezinta domnilor consilieri modalitatea 
frauduloasa in care Compania de Apa Buzau a marit pretul la apa si canal. 
Sustine ca directorul acestei Companii sa fie invitat intr-o sedinta viitoare 
pentru a da explicatiile de rigoare. 



Dl viceprimar arata ca nu este un aparator al Companiei de Apa insa 
pretul apei a fost crescut legal. Au toate avizele de la ANRSC. Considera ca 
aceste discutii doar instiga populatia, nu rezolva aceasta situatie. 

Dl Florescu precizeaza ca modalitatea in care au crescut preturile nu a 
fost controlata de nimeni. Nu s-au facut masuratorile legale. Au crescut pretul 
apei pentru orasul nostru, desi folosesc toata infrastructura pusa la dispozitie 
de SC ACVATERM SA. 

Dl Iuga mentioneaza ca exista un memoriu al Scolii Nr.6 prin care 
solicita construirea a inca 2 sali de clasa avand in vedere faptul ca in sistem de 
anul acesta va functiona si clasa 0, iar unitatea nu are suficient spatiu pentru 
desfasurarea cursurilor. Intreaba directorul economic daca in buget este prinsa 
si o asemenea investitie. 

Dl Ambrinoc arata ca s-au purtat discutii cu toti directorii de scoli si 
intr-adevar acestia se confrunta cu aceasta probelema, insa exista unitati 
scolare unde este sunt sali de clasa in care nu se desfasoara cursuri. Este 
exemplul Liceului Vlahuta, care are un corp de cladire liber. Din acest punct de 
vedere aceste investitii nu se justifica. 

Dl viceprimar precizeaza ca aceste probleme au fost discutate in comisia 
constituita la nivelul Municipiului din directorii unitatilor scolare. Aceasta va 
decide unde vor face cursuri aceste clase 0. 

Dl Horjea arata ca postul local de televiziune a fost invitat dl. consilier 
Tociu, emisiune in care acesta a afirmat ca, in calitate de consilier local este 
singurul care a incercat sa faca ceva pentru locuitorii orasului nostru. Domnia 
sa considera ca nu este corect ca sa fie jigniti consilierii locali, care intr-adevar 
s-au preocupat de rezolvarea problemelor comunitatii pe parcursul intregului 
mandat. Domnul Consilier Tociu nu a facut altceva decat sa faca naveta intre 
Rm. Sarat si Ploiesti. 

In continuare dl consilier Horjea roaga pe dl Tociu sa aiba o atitudine 
normala fata de colegii consilieri si in viitor sa nu mai dezinformeze populatia. 
De asemenea mentioneaza ca are informatii potrivit carora dl consilier Tociu 
este este cercetat penal. 

Dl Iuga precizeaza ca si dansul s-a simtit jignit de afirmatiile d-lui 
consilier Tociu referitoare la activitatea sa de avocat. Considera ca daca dl 
consilier Tociu doreste, pot participa impreuna la o emisiune tv in care sa 
discute documentat, pe texte de lege. 

Dl viceprimar mentioneaza ca nu este prima data cand dl. consilier Tociu 
are o astfel de atitudine. Considera ca este dreptul dumnealui de a dezbina, 
este dreptul dumnealui sa spuna ca la Ramnic nu s-a facut nimic. Roaga totusi 
ca dl consilier sa-si stabileasca limitele. 

Dl Manzala da drept la replica d-lui consilier Tociu 
Dl Tociu precizeaza ca nu doreste un drept la replica. Intreaba 

reprezentantii administratiei daca mai este vlabil contractul privind 
transmiterea live a sedintelor Consiliului Local de catre TVSat. 

Dl Manzala arata ca si domnia sa a fost afectat de declaratiile domnului 
consilier Tociu. Considera ca studiul de amplasament privind construirea unui 
pasaj pietonal in Gara Rm. Sarat pe care dl Tociu pretinde ca l-ar fi intocmit nu 
a existat niciodata, deoarece costurile sunt foarte mari. Numai proiectul ar fi 
costat 100.000 euro pe care dl consilier nu i-ar fi avut, ar fi trebuit toate avizele 
si pentru eliberarea acestora era nevoie de actul de proprietate al terenului pe 
care nimeni nu l-a solicita Primariei.  

In ceea ce priveste afirmatia d-lui consilier Tociu privind refuzul 
consilierilor de a dona indemnizatia de sedinta pentru asfaltarea unei strazi, dl. 
Manzala precizeaza ca acesta este un venit personal care nu poate fi donat 
oricum. De fapt din acest venit se fac cheltuielile necesare deplasarilor in teren. 
Maia rata ca domnia sa nu a venit niciodata nepregatit la sedinte asa cum vine 



dl consilier Tociu, tocmai pentru faptul ca de fiecare data merge in teren si se 
documenteaza. Niciodata nu a votat in necunostinta de cauza. Cere domnului 
Tociu sa nu mai arunce cu noroi in consilierii care isi fac mereu treaba. Acelasi 
lucru s-a intamplat si cand dl Tociu a afirmat ca dansul impreuna cu dl 
consilier Horjea si-au insusit bani din vanzarea la fier vechi a centralelor 
dezafectate. De fapt dumnealor au supravegheat aceasta activitate, care a adus 
un venit destul de mare la bugetul local. 

Dl Tociu solicita d-lui consilier Horjea sa spuna numarul dosarului penal 
la care a facut referire si cine a dat informatii privind cercetarea domniei sale 
in acest dosar. Doreste numele persoanelor respective. 

Dl Horjea precizeaza ca a dat declaratii in aceste dosare, iar cei care au 
dat informatii sunt fosti colegi ai domniei sale. 

Dl Florescu arata ca situatia drumurilor in Municipiu este deplorabila. 
Acestea sunt pline de gheata, iar cetatenii au dat zapada in strada si nu a venit 
nimeni sa o ia. 

Dl viceprimar precizeaza ca de 2 zile s-a intervenit in oras, in cartierul 
Anghel Saligny, str. Intrarea Scolii si cartier Slam Ramnic. 

In incheiere, dl consilier Minzala Alexandru, presedintele sedintei, 
declara inchise lucrarile sedintei, multumind tuturor pentru colaborare. 

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces – verbal, in 2 (doua) 
exemplare, spre cele legale. 
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